



Säsongen: 2023/2024 Datum: 6/5 2024 Tid: 18:00 Plats: Tibro Sporthall



Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande:

Johanna Eriksson Lars Klint Kenneth Pålsson Mathias Hammar Kristian Lagerström (digitalt)

§1 Mötets Öppnande

Mathias hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Kenneth Pålsson

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Tobias Kyller som jobbar med föreningsutveckling på Handboll Väst vill ha in vilka som är ansvariga för olika funktioner. Diverse inbjudningar.

§6 Ekonomi

På kontot 60.470kr + swish 1763 Kr. Mycket pengar som gått försvunnit på kort tid. Idrottsrabatten ca. 11.000kr, Tränarutbildning ca 9.000kr. Hallhyra samt lönekostnader. Gunta gör en påminnelse av inbetalningen av idrottsrabatten.

§7 Seniorverksamhet

Träningsstart 20 maj, måndag och onsdag fd. P16 kommer att tillfrågas om att var med. 12 lag anmälda till serien. Karlsborg har dragit sig ur.

§8 Ungdomsverksamhet

Vi har anmält ett juniorlag och jobbar med truppen. P09/10 spelade föregående år i P14. Det kommer att bli svårt att få till två lag det optimal är ett lag P15. Vi tar en kontakt med Guldkroken och klargör vår hållning samt har en dialog med förbundet. P11 har anmält ett lätt och en svår. Förbundet tror det landar på lätt och medel. Man är 20 grabbar varav 6 som dubbelidrottar. P10 ett lag i lätt serie. P8 anmält två lag till Minihandboll. Har haft möte med KF tillsammans med Tibro HK. Detta förbereddes genom ett gemnsamt möte innan. 5 klistrerlag kan bara träna i A-hall. Gymnasieungdomar kan inte träna för 17.30 etc. Taekwondo ska in i pingishallen som kommer att avvecklas och flyttas till Nyboskolan. Golvet ska bytas i A-hallen.

§9 Utbildning

Tre ledare har varit på utbildning för P8-9 i Göteborg. IFK Har meddelat att dom välkomnar oss om dom arrangerar egna utbildningar

§10 Sponsring

Vi behöver starta upp arbetet igen. Kenneth har kontaktat Ryds glas. Enklaste vägen är när vi har en personlig relation till någon. Vi tittar på en lösning där lagen kan engageras.

§11 Cafeterian

Dialog med Tibro HK är god, vi jobbar på en gemensam lösning liknande förra året. Viktigt matt vi är ute i god tid kring de större engagemangen.



Säsongen: 2023/2024 Datum: 6/5 2024 Tid: 18:00 Plats: Tibro Sporthall

§12 Administration

Vi försöker lösa så att Gunta och de som har svårt att närvara fysiskt att delta digitalt på våra styrelsemöte

§13 Övriga Frågor

När P16 firade guldet kom Maggan med förslag om att man kunde ta någon match åt andra lag och viceversa för att kunna var 100% Ultras 😊. Detta kanske även kan synkas med THK:s dito.

§14 Nästa möte

3 juni i Sporthallens cafeteria

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande

Mathias Hammar

Protokollförare

Kristian Lagerström

Justerare

Kenneth Pålsson
